

**UNIVERSITI TEKNOLOGI MALAYSIA**
**KENYATAAN TENDER**

1. Tender adalah dipelawa daripada **Syarikat seratus peratus (100%) milik warganegara** yang berdaftar dengan **Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM)** dalam Gred, Kategori dan Pengkhususan yang berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi menyertai tender seperti berikut:

NO. TENDER	TAJUK TENDER	TARAF	TARIKH DOKUMEN TENDER DIJUAL, TARIKH TUTUP TENDER, TARIKH TAKLIMAT/ LAWATAN TAPAK & NO. PETI TENDER	WAKTU JUALAN, TEMPAT DOKUMEN TENDER DIJUAL & TEMPAT TUTUP TENDER	LEMBAGA PEMBANGUNAN INDUSTRI PEMBINAAN MALAYSIA (LPIPM)	BAYARAN DOKUMEN
UTM. B 33/2023	<b>PENGGANTIAN KOMPONEN SISTEM PEMBEKALAN ELEKTRIK BANGUNAN-BANGUNAN DI KAMPUS UNIVERSITI TEKNOLOGI MALAYSIA, JOHOR BAHRU, JOHOR</b>  <b>PAKEJ 1 : BANGUNAN AKADEMIK DAN SOKONGAN - BANGUNAN CANSERLARI SULTAN IBRAHIM, MASJID SULTAN ISMAIL, PERPUSTAKAAN SULTANAH ZANARIAH, BALAI PENGAWAL, BAHAGIAN PENGURUSAN ASET, RUMAH KEDIAMAN NAIB CANSERLOR, RUMAH UNIVERSITI, FAKULTI SAINS, FAKULTI SAINS SOSIAL &amp; KEMANUSIAAN, FAKULTI ALAM BINA DAN UKUR, FAKULTI KEJURUTERAAN AWAM, FAKULTI KEJURUTERAAN MEKANIKAL, FAKULTI KEJURUTERAAN KIMIA DAN KEJURUTERAAN TENAGA DAN FAKULTI KEJURUTERAAN ELEKTRIK.</b>  <b>PAKEJ 2 : KOLEJ KEDIAMAN - KOLEJ RAHMAN PUTRA, KOLEJ TUN FATIMAH, KOLEJ TUN RAZAK, KOLEJ TUN HUSSEIN ONN, KOLEJ TUN DR. ISMAIL DAN KOLEJ TUANKU CANSERLOR.</b>	Terbuka	Tarikh Pamer Naskhah Meja : <b>25 September 2023 (Isnin)</b>  Tarikh Jual Tender : <b>03 Oktober 2023 hingga 17 Oktober 2023</b>  Tarikh Tutup Tender: <b>24 Oktober 2023 (Selasa)</b>  Tarikh Taklimat Tapak: <b>03 Oktober 2023 (Selasa)</b>  <b>Masa : 10.00 Pagi</b>  <b>Tempat :</b> <b>Dewan Kuliah 4, Blok P19, UTM Johor Bahru, Johor</b>  <b>Kehadiran:</b>  <b>Diwajibkan – Hanya penama di dalam sijil pendaftaran sahaja yang boleh menghadiri taklimat. Pendaftaran kontraktor hanya dibenarkan bermula pada pukul 10.00 pagi sehingga 10.30 pagi sahaja. Dokumen Tender hanya akan dikeluarkan kepada Petender yang menghadiri taklimat tapak pada Tarikh dan masa yang telah ditetapkan.</b>  No. Peti Tender : <b>Empat (4)</b>	Waktu pejabat :  <b>Ahad - Rabu 8.15 pagi – 12.30 tengahari 2.15 petang - 4.30 petang</b>  <b>Khamis 8.15 pagi – 12.30 tengahari</b>  Tempat Jual & Tutup Tender :  <b>Unit Kontrak dan Perolehan, Seksyen Projek dan Penyenggaraan, Bahagian Pengurusan Aset, Jabatan Timbalan Naib Canselor (Pembangunan), UTM Johor Bahru, Johor</b>	<b>LPIPM</b>  <b>Gred : G6 @ G7</b>  <b>Kategori : (ME) – Mekanikal Dan Elektrikal</b>  <b>Pengkhususan : E04 - Pemasangan Voltan Rendah @ E11 - Kerja Am Elektrik</b>	<b>RM250.00</b> senaskhah  <b>*Sila Gunakan Pembayaran atas talian di laman web ecommercev2.utm.my / Deraf Bank sahaja (Tidak akan dikembalikan) atas nama Bendahari, Universiti Teknologi Malaysia</b>

2. Dokumen Tawaran boleh didapati di Unit Kontrak dan Perolehan dengan mengemukakan bayaran secara **atas talian melalui pautan <https://ecommercev2.utm.my/>** dengan memilih **(CODE UTM0996)** atau **Deraf Bank sahaja** (tidak dikembalikan) atas nama **Bendahari, Universiti Teknologi Malaysia**. Kontraktor hendaklah membawa bersama **Surat Perwakilan Kuasa yang sah dari syarikat masing-masing bersama Salinan Penyata KWSP, Sijil Asal Perakuan Pendaftaran Kontraktor, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan, Salinan Resit Pembayaran (Jika Pembayaran Secara Atas Talian)** serta satu set Salinan fotostat bagi kesemua dokumen tersebut semasa membeli dokumen tawaran.

3. Dokumen Tawaran yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dan dimasukkan ke dalam peti tender **No. (4) di Unit Kontrak dan Perolehan, Seksyen Projek Dan Penyenggaraan, Bahagian Pengurusan Aset, Jabatan Timbalan Naib Canselor (Pembangunan), UTM Johor Bahru, Johor** tidak lewat dari tarikh dan masa tutup iaitu **sebelum atau pada jam 12.00 tengah hari**. Tawaran yang lewat diterima dari tarikh dan masa yang ditetapkan **tidak akan dipertimbangkan**.

Iklan tender UTM juga boleh dilihat dipautan :

- i) <https://ecommerce.utm.my/etender>
- ii) <https://myprocurement.treasury.gov.my/>
- iii) <http://eiklan.cidb.gov.my/>
- iv) <https://dvcdev.utm.my/spp/>